
P  R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr XII/2011 
z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  31 sierpnia 2011 r. 
         
           Na 15 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. 
Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 
1. Eugeniusz KrzyŜanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 
2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 
3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 
4. Wiesława Kowalewska – Inspektor d/s budownictwa, gospodarki przestrzennej  w UG 
5. Jerzy JaŜdŜewski – Dyrektor ZPO w Zwierzynie 
6. Marek Szeligiewicz – Dyrektor PSP w Gościmcu 
7. Maria Szpiganowicz – Dyrektor ZPO w Górkach Noteckich 
8. Sołtysi wsi wg załączonej do protokółu listy obecności. 
 

Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie XII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie wójta gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Informacja Wójta Gminy o wykonaniu budŜetu gminy za I półrocze 2011r. 
7. Ocena przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2011/2012. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Interpelacje i zapytania sołtysów. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia pełnomocnictwa Wójtowie Gminy Zwierzyn do reprezentowania Rady Gminy 
Zwierzyn w postępowaniu ze skargi Prokuratora Okręgowego w Gorzowie Wlkp. przed 
Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gorzowie Wlkp., 

b) zmiany uchwały w sprawie opłat za świadczenia przekraczające podstawę programową 
wychowania przedszkolnego, z których mogą korzystać dzieci uczęszczające do 
Publicznego Przedszkola w Zwierzynie, 

c) wyraŜenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości połoŜonej 
w miejscowości Zwierzyn oznaczonej numerem ewidencyjnym 130/4 o powierzchni 0,47 
ha, 

d) zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok. 
12. Wolne wnioski i informacje. 
13. Zamknięcie XII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
 
1. Otwarcie XII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
 
             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 1005 otworzyła Stefania Sierocińska 
przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, Ŝe na 15 radnych na sali obrad obecnych jest 
15  radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz zaproszonych 
gości stanowią załączniki do protokółu.  
Na początku zaproponowała, Ŝeby minutą ciszy uczcić śmierć osób, które zginęły 26 lipca br. w 
katastrofie kolejowej w Zwierzynie. 
Następnie powitała radnych oraz zaproszonych gości. 
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2. Przedstawienie porządku obrad 
 
           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła proponowany porządek obrad XII 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn, zadając jednocześnie pytanie, czy są propozycje odnośnie 
dokonania zmian w proponowanym porządku obrad.  
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy zwrócił się z wnioskiem, Ŝeby z uwagi na przeprowadzaną 
kontrolę w urzędzie przesunąć punkt 11 - odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów 
zaraz po zgłoszonych interpelacjach przez radnych i sołtysów. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała wniosek zgłoszony przez wójta pod głosowanie. 
Za wnioskiem opowiedziało się 15 radnych. Następnie przewodnicząca poinformowała, Ŝe punkt 11 
porządku obrad będzie jako punkt 10, a punkt 10 jako 11. 
 
3. Przyjęcie protokołu z XI sesji. 
 
 Radny Mirosław Gniewczyński zgłosił zmiany do przyjmowanego protokołu, stwierdzając, Ŝe: 

- na stronie 2 protokołu w jego wypowiedzi brakuje słowa „otwieranie” ( jest samo 
zamykanie, a powinno być otwieranie i zamykanie), 

- na stronie 9 naleŜy dodać „moŜna było się dowiedzieć” przed tekstem, Ŝe ten zapis jest 
sprzeczny z prawem, 

- na stronie 9 naleŜy dodać słowa wypowiedziane przez Stefanię Sierocińską „Ponadto 
stwierdziła, Ŝe w poprzedniej kadencji teŜ były błędy literówek spowodowane jak 
tłumaczono systemem komputerowym. Podkreśliła, Ŝe juŜ teraz ona będzie w drugą stronę. 
Do tej pory była bardzo kulturalna i cierpliwa. Od tej chwili po prostu będziemy sobie 
mówić o błędach. Pamięta jak było w poprzedniej kadencji a Mirosław Gniewczyński wie 
jak jest na bieŜąco. Wyraziła nadzieję i zaapelowała do radnego aby przeciąć tę nutę jego 
sposobu bycia i kontaktowania się podczas sesji i porozumiewania się”. 

Wnioskował, Ŝeby protokół z XI sesji przyjąć na następnej sesji Rady Gminy Zwierzyn, gdyŜ 
przewodnicząca musi skonfrontować proponowane zmiany. 
 
Przewodnicząca RG stwierdziła, Ŝe  zgodnie z § 52 Statutu Gminy Zwierzyn zostanie przesłuchane 
nagranie  w celu rozstrzygnięcia zgłoszonego wniosku, a następnie  poddała wniosek odnośnie 
przyjęcie protokołu z XI sesji na sesji wrześniowej pod głosowanie. „Za” głosowało 13 radnych,         
2 radnych „wstrzymało się” od głosu ( Wojciech Rojek i Robert Wcisło).   
 
4. Sprawozdanie wójta gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
            Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
Na zakończenie sprawozdania podał propozycję do przemyślenia dla radnych odnośnie przejęcia 
dworca w Zwierzynie od kolei, która to chce zgruzować obiekt. Stwierdził, Ŝe na ten cel będzie 
moŜna pozyskać środki z zewnątrz. Jego stanowisko jest takie, Ŝe dworzec warto ratować. 
 
S. Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję na temat sprawozdania wójta gminy             
z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 
Radny Mirosław Gniewczyński zapytał, co słychać w sprawie zdjętego punktu podczas 
nadzwyczajnej sesji RG w miesiącu czerwcu br. odnośnie wydzierŜawienia dla PZW nieruchomości 
w Przysiece. Miały być przekazane informacje, co dalej w tej sprawie. 
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Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy poinformował, Ŝe nie było zgody komisji ekonomicznej i 
rozwoju gospodarczego RG i dlatego wycofał ten punkt z porządku obrad. PZW uzyskał informację 
od radcy prawnego, Ŝe moŜna wydzierŜawiać nieruchomość do 30 lat bez przetargu. Opcja 
dzierŜawy póki co padła. Zainteresowani uderzyli w inne miejsce, i tak inwestycja, która miała być 
w Przysiece będzie realizowana na gliniance w Sarbiewie. 
 
Radny Wojciech Rojek stwierdził, Ŝe komisja nie była przeciwna, Ŝeby PZW postawił w Przysiece 
swój obiekt, tylko chciała się dowiedzieć na jakich warunkach to się odbędzie. 
 
Radny Zdzisław Czajka zwrócił się do obecnego na sesji redaktora Łam Zwierzyneckich, Ŝeby w 
gazecie poruszył problem przywrócenia do stanu pierwotnego drogi Zwierzyn – Sarbiewo oraz 
ujęcia w planie robót drogi Zwierzyn-Górecko. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, Ŝe komisja ma prawo wyraŜać swoją opinię odnośnie 
uchwał, ale w podejmowaniu kompetentna jest Rada. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca stwierdziła, Ŝe informacje, które mieli radni odnośnie projektu 
uchwały w sprawie wydzierŜawienia działki były mało wiarygodne. Radni chcieli tylko 
porozmawiać z PZW. 
 
Przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 4. 
 
5. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych  
      w okresie międzysesyjnym. 
 
            Stefania Sierocińska przewodnicząca RG przedstawiła informację o działaniach podjętych w 
okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, 
wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 5. 
 
6. Informacja Wójta Gminy o wykonaniu budŜetu gminy za I półrocze 2011r. 

 
           Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, Ŝe wszystkie komisje Rady Gminy 
Zwierzyn miały wspólne posiedzenie w dniu 29 sierpnia br. 
 
Zdzisław Czajka przewodniczący komisji rewizyjnej RG poinformował, Ŝe komisja pozytywnie 
zaopiniowała informację Wójta gminy Zwierzyn za I półrocze 2011r. (opinia nr 40/2011 w 
załączeniu do protokołu). 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG poinformował, 
Ŝe komisja pozytywnie zaopiniowała informację Wójta gminy Zwierzyn za I półrocze 2011r. 
(opinia nr 41/2011 w załączeniu do protokołu). 
 
Wojciech Rojek przewodniczący komisji oświaty, kultury, zdrowia i spraw socjalnych RG 
poinformował, Ŝe komisja pozytywnie zaopiniowała informację Wójta gminy Zwierzyn za I 
półrocze 2011r. (opinia nr 42/2011 w załączeniu do protokołu). 
 
Edward Podsiadło przewodniczący komisji rolnictwa i ochrony środowiska RG poinformował, Ŝe 
komisja pozytywnie zaopiniowała informację Wójta gminy Zwierzyn za I półrocze 2011r. (opinia 
nr 44/2011 w załączeniu do protokołu). 
 



 4 

Jacek Warchał przewodniczący komisji bezpieczeństwa i ochrony przeciwpoŜarowej RG 
poinformował, Ŝe komisja pozytywnie zaopiniowała informację Wójta gminy Zwierzyn za I 
półrocze 2011r. (opinia nr 43/2011 w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński odniósł się do wpłaty 710 zł. za turniej radnych, proponując w 
przyszłości takie pieniąŜki przeznaczyć na turnieje dla dzieci i młodzieŜy. 
 
Radny Wojciech Rojek – zauwaŜył, Ŝe w dziale 750 administracja publiczna wydatkowano kwotę 
2500 zł. na opracowanie projektu flagi i herbu gminy, jednocześnie zadając pytanie, jakie będą 
konsekwencje, jeŜeli tego nie zmienimy. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński poinformował, Ŝe jesteśmy na etapie tworzenia statutu gminy i 
jeŜeli tego nie uwzględnimy, statut zostanie odrzucony przez nadzór wojewody. 
 
Radny Wojciech Rojek zapytał, jaki będzie koszt. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński odpowiedział, Ŝe padała propozycja 12.000 zł., 10.000 zł., ceny 
były przeróŜne. Wybraliśmy najtańszą jaka była i ustaliliśmy z wójtem, Ŝe połowa zostanie 
zapłacona teraz, druga połowa, jeŜeli będzie pozytywna opinia komisji heraldycznej. 
 
Radny Wojciech Rojek zauwaŜył, Ŝe kwota 710 zł. nie jest kwotą duŜą do kwoty 12000 zł., a taki 
turniej to promocja dla gminy. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, Ŝe jeŜeli zaprosimy druŜyny spoza gminy, czy z terenu 
gminy, to jest teŜ promocja gminy. 
 
Radny Wojciech Rojek poinformował, Ŝe taki turniej był zorganizowany o puchar przewodniczącej 
Rady Gminy Zwierzyn, na który były zaproszone dzieci z terenu gminy i spoza terenu gminy. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG potwierdziła słowa radnego Wojciecha Rojka, Ŝe turniej 
się odbył, stwierdzając, Ŝe staramy się, aby zawodami sportowymi nie tylko obejmować dzieci i 
młodzieŜ. 
 
Przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała informację Wójta Gminy o wykonaniu budŜetu 
gminy za I półrocze 2011r. pod głosowanie. Za przyjęciem informacji radni głosowali jednogłośnie, 
„za” 15 głosów (informacja w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 6. 
 
7. Ocena przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2011/2012. 
    
          Wojciech Rojek przewodniczący komisji oświaty, kultury, zdrowia i spraw socjalnych RG 
poinformował, Ŝe w dniu 29 sierpnia br. komisja odbyła wyjazdowe spotkanie, na którym zapoznała 
się ze stanem przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. Z relacji 
przewodniczącego komisji wynika, Ŝe szkoły są przygotowane do nowego roku szkolnego 
2011/2012, naleŜy tylko przeprowadzić jeszcze drobne korekty (naprawy). Stwierdził, Ŝe szkoły 
borykają się z problemami finansowymi, jednak dyrektorzy robią wszystko, Ŝeby placówki były 
gotowe do przyjęcia uczniów, a uczniowie miło spędzali w nich czas. Poinformował, Ŝe zdaniem 
komisji najbliŜsza potrzeba to termomodernizacja szkoły w Gościmcu.  
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Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję.  
 
Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, Ŝe od 1 września br. dzieci z Wełmina i Przyłęgu będą 
dojeŜdŜały do szkoły w Górkach Noteckich, jednocześnie zadając pytanie ile to będzie dzieci i czy 
rozstrzygnięty jest juŜ przetarg na dowóz tych dzieci. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy poinformował, Ŝe dojeŜdŜać z tych miejscowości będzie 10 
dzieci, przetarg na ich dowóz do szkoły wygrała firma z Gorzowa Wlkp., która będzie woziła je 
busem. Opiekunem dzieci podczas dowoŜenia będzie Ŝona kierowcy, tak więc problem został 
rozwiązany. 
 
Maria Szpiganowicz dyrektor ZPO w Górkach Noteckich zwróciła się z prośbą rozwiązania 
problemu e-maila szkoły, którym dochodzą informacje do dyrektora. Stwierdziła, Ŝe ten e-mail 
widnieje na wszystkich dokumentach szkoły, a okazuje się, Ŝe jest on prywatny i ona nie mam 
dostępu. MoŜe się zdarzyć, Ŝe wiele informacji nie dotrze do niej w terminie. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, Ŝe jeŜeli są problemy z pocztą 
internetową moŜna załoŜyć innego e-maila i zawiadomić innych o zmianie. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, Ŝe u nich w pracy komputer słuŜbowy słuŜy tylko do 
prac słuŜbowych. Adres e-mail ZPO w Górkach Noteckich widnieje wszędzie i dlaczego go 
zmieniać. Jest to niedopuszczalne, Ŝeby ktoś miał własną fanaberię, jest to przecieŜ pracownik 
szkoły. 
 
Jerzy JaŜdŜewski dyrektor ZPO w Zwierzynie poinformował, Ŝe zostały wykonane zalecenia 
komisji rewizyjnej RG, powiększona została część jadalna przedszkola oraz naprawione schody. 
Poinformował, Ŝe nastąpiły zmiany organizacyjne w placówce. Do tej pory był dyrektor, 
wicedyrektor i sekretarz w szkole. Od 1 września pani sekretarz awansowała na wicedyrektora 
szkoły. Na koniec zaprosił radnych na rozpoczęcie nowego roku szkolnego. Odpowiadając na 
wnioski radnego Zdzisława Czajki poinformował, Ŝe  we wrześniowym numerze Łam 
Zwierzyneckich wrócimy do tematu dróg w gminie. 
 
Marek Szeligiewicz dyrektor PSP Gościmiec stwierdził, Ŝe ma na uwadze wymianę okien w swojej 
szkole, temat miał być realizowany, ale pilniejszy okazał się temat schodów w placówce. Zaprosił 
na uroczyste rozpoczęcie nowego roku szkolnego. 
 
Maria Szpiganowicz dyrektor ZPO w Górkach Noteckich równieŜ zaprosiła na rozpoczęcie nowego 
roku szkolnego. 
 
Przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 7. 
 
 
 8. Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję.  
 
Radny Mirosław Gniewczyński wnioskował o: 

- odkopanie bunkru zasypanego przez firmę wykonującą prace melioracyjne na kanale Otok 
przy moście koło p. Niedźwiedzkiego w kierunku Brzezinki, 

- doprowadzenie do porządku jezdni na skrzyŜowaniu ulicy Kurowskiej i Cmentarnej w 
Górkach Noteckich i udroŜnienie instalacji odprowadzającej wodę deszczową, 
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- zlikwidowanie głębokich wyrw od rowu do krawędzi jezdni na drodze gruntowej w 
kierunku Noteci za posesją p. Zaciewskiego w Górkach Noteckich, 

- naprawienie uszkodzonej  nawierzchni asfaltowej przy przejeździe kolejowym przy ulicy 
Kolejowej w kierunku bocznicy w Górkach Noteckich, 

- wycięcie suchych konarów drzew przy drodze powiatowej Górki Noteckie- Przysieka 
wzdłuŜ ciągu pieszo-rowerowego,  

- załatanie dziur na drodze powiatowej od Przyłęgu do Zwierzyna. 
 
Radny Zdzisław Czajka wnioskował o: 

- wycięcie zarośli na zakrętach, 
- ustawienie po jednym punkcie  świetlnym na cmentarzach, 
- poinformował, Ŝe dotarły do niego informacje o złym stanie budynku ośrodka zdrowia i 

budynku mieszkalnego przy ośrodku zdrowia w Zwierzynie. 
 
Radny Przemysław Herner wnioskował o: 

- odmalowanie kuchni i zaplecza w sali wiejskiej w Górkach Noteckich, 
- naprawę ogrodzenia przy rzeczce koło Domu Nauczyciela w Górkach Noteckich. 

 
Radna Renata Wąsik wnioskowała o naprawę mostku koło szkoły w Gościmcu, gdyŜ zagraŜa 
wpadnięciem dziecka w dziurę. 
 
Radna Maria Rachańska wnioskowała o wykarczowanie gałęzi wokół lip na ulicy Wojska 
Polskiego w Zwierzynie, szczególnie przy pierwszym przejeździe kolejowym. 
 
Radny Jacek Podsiadło wnioskował o to, Ŝeby świetlica przy szkole  przy ośrodku zdrowia w 
Zwierzynie była otwarta do godz. 15-1530. 
 
Radny Sebastian Hanys wnioskował o: 

- odrestaurowanie  przystanków autobusowych w Górecku, 
- usunięcie drzew i krzewów przy wale przeciwpowodziowym, 
- remonty dróg gruntowych w Górecku. 

 
Radny Robert Wcisło zwrócił się z pytaniem, czy pieniądze, które pozyskało PZW z LGR mogła 
równieŜ pozyskać Gmina Zwierzyn, prosząc o pisemną odpowiedź na zadane pytanie. 
 
Radny Tomasz Pajtel zapytał, jak długo będzie trwał rozładunek wagonów na bocznicy w Górkach 
Noteckich. 
 
Radna Stefania Sierocińska: 

- dała propozycje, Ŝeby zdewastowany teren za BS i sklepem p. Korsaka wykorzystać na 
parking dla samochodów, 

- zapytała, czy jest wiadomo, kiedy będzie moŜna składać nowe propozycje odnośnie 
oświetlenia ulic, 

- zgłosiła prośbę mieszkańców nowobudowanych osiedli o budowanie dróg dojazdowych do 
ich posesji. 

 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła pkt 8. 
 
Radna Leokadia Leśniewska wnioskowała o: 

- konserwację i naprawę ogrodzenia wokół budynku ośrodka zdrowia w Gościmcu, 
- montaŜ okien piwnicznych w budynku ośrodka zdrowia w Gościmcu, 
- nadzór nad wykonywaniem prac zatrudnionych w ramach prac interwencyjnych, 
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- remont kanalizacji w budynku ośrodka zdrowia w Gościmcu, 
- przypomnienie dla starostwa o kontynuacji naprawy drogi powiatowej Błotno-Gościmiec, z 

jednoczesnym podcięciem niektórych drzew, które utrudniają przejazd wysokim 
cięŜarówkom, 

- wnioski niemoŜliwe do ujęcia w bieŜącym roku proszę ująć w planach na przyszły rok 
(wnioski zgłoszone wyłącznie pisemnie). 

 
9. Interpelacje i wnioski sołtysów. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 
 
Janusz Lessnau sołtys sołectwa Górecko wnioskował o : 

- wymianę daszku nad drzwiami wejściowymi do remizy straŜackiej w Górecku, gdyŜ obecny 
jest zniszczony i szpeci wygląd obiektu, który niedawno został odmalowany, 

- złoŜenie monitu do powiatu w sprawie remontu drogi powiatowej do Górecka. 
 
BoŜena Sawoch sołtys sołectwa Górki Notecki przekazała: 

- skargę mieszkańców Górek Noteckich na uciąŜliwą jazdę samochodów cięŜarowych, przez 
które ulegają uszkodzeniu budynki, 

- na ul. Santockiej w Górkach Noteckich przy moście brak jest oznakowania, Ŝe nie ma 
przejazdu, 

- podczas przejazdu pojazdami ulicą Kurowską w Górkach Noteckich za ich kołami 
wydobywa się tłuczeń, 

- na cmentarzu w Górkach Noteckich usycha największe drzewo sosna, 
- wnioskowała, Ŝeby coś zrobić  z ul. Cmentarną w Górkach Noteckich, gdyŜ podczas 

deszczu zalewana jest droga i jej posesja. 
 

Dorota Witkiewicz sołtys sołectwa Brzezinki zadała pytanie, czy będzie naprawiana droga w  
Brzezince, gdyŜ po ostatniej naprawie wytrzymała 4 dni. 
  
Mirosław Wąsik sołtys sołectwa  Gościmiec wnioskował o naprawę cieknącego dachu na sali 
wiejskiej w Gościmcu. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 9. 
 
10.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 
 
Wójt Gminy Eugeniusz KrzyŜanowski udzielił odpowiedzi: 

o w sprawie remontu dróg powiatowych wystosowane zostanie pismo do Starostwa 
Powiatowego w Strzelcach Krajeńskich, 

o dowóz kruszywa do Eurovii  w Zwierzynie z bocznicy w Górkach Noteckich jest 
nieopłacalny, dlatego prawdopodobnie przeniosą się do Sarbiewa, 

o odkopanie bunkru w Górkach Noteckich jest to temat do załatwienia, 
o krzaki postarają się  wyciąć  w ramach prac społeczno-uŜytecznych, 
o jeŜeli chodzi o oświetlenie cmentarzy, to stwierdził, Ŝe jest przecieŜ oświetlenie uliczne, 
o do tematu procedury oświetlenia ulic wrócimy, zostanie wyłoniona firma i wybrane punkty 
świetlne. Zakończymy starą inwestycję w tym temacie i rozpoczniemy nową, 

o sprawa ogrodzenia przy Domu Nauczyciela w Górkach Noteckich zostanie przekazana do 
marszałka województwa właściciela terenu, 

o jeŜeli chodzi o odmalowanie kuchni i zaplecza w sali wiejskiej w Górkach Noteckich, to na 
razie pracownicy interwencyjni wykonują prace w szkołach, a ponadto kończy im się czas 
pracy, 
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o mostek w Gościmcu postaramy się naprawić,  
o odnośnie godzin otwarcia świetlicy w małej szkole rodzice dzieci muszą rozmawiać z 

dyrektorem szkoły, 
o pas wału i poboczy przy przystankach w Górecku przed zimą zostanie wykoszony, 
o drogi gruntowe naprawimy awaryjnie, te które są najbardziej zniszczone, 
o ze środków FGR gmina ma prawo równieŜ skorzystać, ale są one znaczone z 

przeznaczeniem tylko na ścieŜkę rowerową, my przewidzieliśmy je na ścieŜkę rowerową 
Przysieka-Zwierzyn, 

o w planie miejscowym na terenie za BS są naniesione parkingi i bank miał je zabezpieczyć, 
o porządne drogi dojazdowe do nowobudowanych budynków będą robione dopiero po 

zakończeniu inwestycji, wówczas, gdy pobuduje się ostatni budynek, 
o w sprawie usychającej sosny na cmentarzu w Górkach Noteckich naleŜy wystąpić o 

wydanie opinii do Starosty Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego, 
o wyślemy fachowca, aby obejrzał zacieki na sali w Gościmcu, gdy zakończy on prace 

prowadzone obecnie w śółwinie,  
o na pozostałe wnioski zostanie udzielona odpowiedź na piśmie. 

 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 10 i ogłosiła 10 minutową przerwę w 
obradach. 
Przewodnicząca RG wznowiła obrady po przerwie i stwierdziła, Ŝe na 15 radnych na sali obecni są 
wszyscy radni. 
 
11. Podjęcie uchwał w sprawach. 
 

a) udzielenia pełnomocnictwa Wójtowie Gminy Zwierzyn do reprezentowania Rady 
Gminy Zwierzyn w postępowaniu ze skargi Prokuratora Okręgowego w Gorzowie 
Wlkp. przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gorzowie Wlkp., 

 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy stwierdził, Ŝe to nie pierwszy raz, kiedy prokurator skarŜy 
uchwałę, ma takie prawo. Ustawa mówi, Ŝe gwarantujemy naszym dzieciom pięciogodzinny pobyt 
w przedszkolu. Uchwała, którą prokurator zaskarŜa została uchylona w miesiącu czerwcu przez 
podjęcie nowej przez Radę Gminy Zwierzyn. Radca prawny stwierdził, Ŝe Rada kaŜdorazowo 
udziela pełnomocnictwa wójtowi do reprezentowania jej w postępowaniu przez WSA i stąd ten 
projekt uchwały. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, 
wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pełnomocnictwa Wójtowie Gminy Zwierzyn do reprezentowania Rady Gminy Zwierzyn 
w postępowaniu ze skargi Prokuratora Okręgowego w Gorzowie Wlkp. przed Wojewódzkim 
Sądem Administracyjnym w Gorzowie Wlkp. pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało15 radnych ( Uchwała Nr XII/49/2011 w załączeniu 
do protokółu).  
 

b) zmiany uchwały w sprawie opłat za świadczenia przekraczające podstawę 
programową wychowania przedszkolnego, z których mogą korzystać dzieci 
uczęszczające do Publicznego Przedszkola w Zwierzynie, 

 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy wyjaśniając poinformował, Ŝe projekt uchwały powstał z 
inicjatywy nadzoru. Opiekun wyznaczony dla naszej gminy zasugerował, Ŝeby poprawić uchwalę 
we własnym zakresie. 
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Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, 
wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie opłat za świadczenia przekraczające podstawę programową wychowania 
przedszkolnego, z których mogą korzystać dzieci uczęszczające do Publicznego Przedszkola w 
Zwierzynie pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały 
głosowało15 radnych ( Uchwała Nr XII/50/2011 w załączeniu do protokółu).  
 

c) wyraŜenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości 
połoŜonej w miejscowości Zwierzyn oznaczonej numerem ewidencyjnym 130/4 o 
powierzchni 0,47 ha, 

 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego przedstawił opinię 
komisji do projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie w drodze przetargu 
nieograniczonego nieruchomości połoŜonej w miejscowości Zwierzyn oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 130/4 o powierzchni 0,47 ha (opinia nr 45/2011 w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zapytał, czy jest to działka budowlana. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy poinformował, Ŝe jest to działka przy ul. Strzeleckiej w 
Zwierzynie, wpłynął wniosek mieszkańca, moŜna uznać ją pod kątem budowlanym. 
 
Przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie wyraŜenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości połoŜonej 
w miejscowości Zwierzyn oznaczonej numerem ewidencyjnym 130/4 o powierzchni 0,47 ha pod 
głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało15 radnych         
( Uchwała Nr XII/51/2011 w załączeniu do protokółu).  
 

d) zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego przedstawił opinię 
komisji do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok (opinia nr 
46/2011 w załączeniu do protokołu). 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy stwierdził, Ŝe w treści uchwały zakradł się błąd, zamiast 
kwoty 28.880 zł.  powinno być 20.880 zł. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, 
wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budŜetowej na 2011 rok pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za 
przyjęciem uchwały głosowało15 radnych ( Uchwała Nr XII/52/2011 w załączeniu do protokółu).  
 

12. Wolne wnioski i informacje. 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, Ŝe: 
����    projekt oświadczenia radnych znajduje się w internecie, jednocześnie prosząc o 

zwrócenie uwagi na poszczególne punkty, 
����    prosiła, aby na komisjach we wrześniu przeanalizować projekt oświadczeń. 
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Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, Ŝe w oświadczeniu juŜ od początku naleŜało wpisywać 
wartość majątku trwałego, sugerując, Ŝe dobrze byłoby zaprosić p. Borkowską z LUW, która 
wyjaśniłaby pod jakim kątem będzie je sprawdzała. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy stwierdził, Ŝe na dzisiaj naleŜałoby wnosić uwagi do projektu 
tych oświadczeń. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG prosiła o ujęcie w programach posiedzeń komisji w 
miesiącu wrześniu aktualizację regulaminów komisji i zaproponowanie do nowego Statutu Gminy 
Zwierzyn ilości komisji i ich nazewnictwa. 
 
Przewodnicząca RG zamknęła punkt 12. 
 
13. Zamknięcie XII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 
           Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Stefania Sierocińska 
o godzinie 1245  zamknęła obrady XII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn.  
 
 
 
        Protokółowała:                                                         P r ze w o d n i c z y ł        
 Inspektor ds. obsługi RG                                  Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 
 
   Marzena Kaczmarek                                                   Stefania Sierocińska 


